
 

Protokoll Styrelsemöte 2022-06-01 

 
Plats: Skidstadion samt digitalt 

Närvarande: Charlotta Nilsson, Urban Lindgren, Tomas Kristoffersson, Martin Ohlsson, 
Kristina Hammarfalk, Helen Hanstock, Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Kristina Hammarfalk att justera dagens 
protokoll. 

3. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 12 april gicks igenom. 

Kristina försöker att leta reda på Östen Fogelqvists dotter angående Östens filmdokumentärer. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Ekonomi 
Östersunds OK har fått bidrag från förbundet på 10 000 kr för skidorienteringsarrangemang 
under vintern. Mötet diskuterade hur förbundet ska tänka framöver när det gäller detta bidrag 
och även anmälningsavgiften på skidorienteringsarrangemang. Mötet beslutade att ta upp 
denna fråga på tinget i höst. 

5. Tävling 
Vid det första tävlingskommittémötet 11 maj deltog Bernt Åkerlund (Fältjägarnas IF), Johan 
Andreasson (Frösö IF), Johan Näslund (ÖOK) samt Kristina (Åre OK). Dessutom deltog Lennart 
Hamberg (ÖOK) i egenskap av tävlings- och bankontrollantkoordinator. Kommitténs roll är att 
vara en kontaktyta för föreningarna när det gäller tävlingsverksamheten. Mötet tog fram vilka 
uppgifter som tävlingskommittén ska ha enligt nedan. 

• Skapa en 3-årsplan för DM 
• Samordna nationella och distriktstävlingar i en 3-årsplan 
• Godkänna DM, Nationella tävlingar samt distriktstävlingar 
• Utse tävlingskontrollant 
• Utse bankontrollant 
• Utse tävlingsjury 
• Samarbeta med ungdomskommittén 
• Samarbeta med kartansvarig för godkännande av kartor för ovan nämnda 

tävlingsarrangemang 
• Skapa tävlingsprogram i samråd med angränsande distrikt, mästerskapstävlingar, 25-

manna och tiomila. 
• Beställa DM-plaketter. 

Lennart Hamberg har sammanställt för distriktet relevanta checklistor utifrån SOFT:s 
checklistor för tävlings- och bankontrollanter. Dessa listor kommer att testas under ultralång-
DM. 

Det pågår en inventering om vilka ban- och tävlingskontrollanter som finns i länet. 

Det finns ett behov av banläggarutbildning i distriktet. 

Det är viktigt att kartansvarige jobbar i nära kontakt med tävlingskommittén. 
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Mötet diskuterade hur förbundet förankrar inriktningen bland föreningarna när det gäller 
tävlingsverksamheten. Mötet beslutade att vi skickar ut ett medlemsbrev inom kort och att det 
arrangeras ett öppet möte tidigt i höst. 

6. Ungdomsverksamhet inklusive brobyggarna 
Ungdomsserien är igång, det har varit ca 70-80 deltagare per tävling. 

Ungdomskommittén har möte nästa vecka. 

Brobyggarna hade träff i Örnsköldsvik i helgen med tre deltagare från distriktet. 

Lotta tar kontakt med Ulf Lindqvist för att kolla upp att informationen om brobyggarna sprids 
via relevanta kanaler. 

7. Utbildning 
Barntränarutbildningen genomfördes 13-15 maj. 

8. Frösö IFs motion – framtida anställning 
Martin kallade till ett första möte där Tomas Björk och Jörgen Ågran deltog. 

Kristina är Åre OK:s representant. 

9. Övriga frågor 
Genomgång av hemsidan: ny sida tävlingskommitté. Kristina bidrar med information till den 
sidan. 

Kristina lyfte frågan om dokumentation av o-tingen, Det sker ingen rutinmässig dokumentation 
men vid behov förs anteckningar. 

Kristina och Erica tar fram ett förslag för JHOF:s vision. 

10. Kommande möten 
Styrelsemöte: 18 augusti kl 18:00. Skidstadion. 
Öppet möte ang tävlingsverksamhet: 7 september 
 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Kristina Hammarfalk 
Justerare 

  

 


